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‘Code oranje niet prettig voor Curagao’
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CORONAVIRUS

WILLEMSTAD (ANP) - De beslissing van Nederland om Curacao code oranje
te geven is "geen prettig bericht voor ons", zei minister van Economische

Ontwikkeling van Curacao, Steven Martina, dinsdag. Volgens hem hing de

beslissing al even in de lucht, maar deed Curacao er alles aan om dit te

voorkomen. Als gevolg van de beslissing zal de toeristenstroom uit

Nederland flink opdrogen, zo stelde Martina. Code oranje houdt in dat

reizen wordt afgeraden, tenzij het noodzakelijk is.

"Dat betekent slecht nieuws voor de hotels en restaurants die het al

moeilijk hebben." Volgens hem hebben verschillende toeristen hun reis

naar Curacao al direct afgezegd. Martina deed een beroep op de bevolking
om zich zoveel mogelijk aan de coronamaatregelen te houden, zodat het

aantal besmettingen de komende tijd gaat afnemen en het eiland

uiteindelijk weer een code geel-bestemming wordt.

Curacao heeft de afgelopen weken een duidelijke stijging gezien van het

aantal coronabesmettingen. Maandag stond de teller van het aantal

actieve besmettingen boven de 1800. In totaal zijn er acht personen

overleden sinds maart van dit jaar. Sinds begin december geldt ook een

verbod op alcohol in restaurants en in de openbare ruimte. Er geldt al

langere tijd een avondklok vanaf negen uur ‘s avonds tot half vijf‘s
ochtends.
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